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A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez „Támogatja-e a Környezetvédelmi és
Vízügyi Minisztérium a Duna menti kerékpár út mielőbbi kiépítését ? " címmel.

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország jelentősen el van maradva a Duna melletti kerékpárutak
megépítésével, különösen a felső folyás melletti országokhoz képest . Bács-
Kiskun megyében az előző kormányzati ciklusban kezdődött meg bajai
kiindulási ponttal a Duna fő védvonalán a kerékpárút kiépítése . Jelenleg már a
Szent László hídig van elfogadott kiviteli terv, de a Solt felé vezető jelentős
hosszúságú szakasz jövőjéről nincs tudomásom, pedig a töltés most már végig
rendelkezésre áll Kalocsa és Solt között is .
Solt városa és jómagam is kezdeményeztük, hogy a Dunaföldvár felé átvezető -
már megszüntetett - vasúti pálya töltését, kőanyagával együtt bocsássák
rendelkezésre a kerékpárút kiépítéséhez . A dunaföldvári Beszédes József híd
felújítása már úgy lett tervezve és kivitelezve, hogy egyik oldalán tekintélyes
szélességű kerékpárút kialakításra kerüljön. Gaál József solti polgármester
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MÁV-hoz írt legújabb megkeresése sem talált meghallgatásra . A töltés egyre
romlik, a kőanyagtól szakszerűtlenül lett megfosztva, az erózió napról napra
végzi kegyetlen munkáját. Úgy tudom a környezetvédelmi és vízügyi szakma
régtől fogva - különböző megállapodásokkal is alátámasztva - kiemelten
támogatja a Duna menti kerékpár út megvalósítását . Kérdezem miniszter urat,
hogy milyen intézkedéseket, esetleges közvetlen támogatásokat tervez fentiek
megvalósítására. Egyben tisztelettel kérem Miniszter Urat, hogy a tárcaközi
egyeztetéseken is támogassa a Duna menti kerékpár út, azon belül is a Bács-
Kiskun megyei szakasz kiépítését . A Beszédes József hídra való felvezetést
pedig a vasúti töltés önkormányzati tulajdonba adásával lehet megindítani,
melyet az önkormányzatok ismét kezdeményezni fognak, kérem Miniszter úr
ezen ügyben való szíves támogatását is .

Tisztelettel :

vanics István
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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